
 

 

Minnesanteckningar Lag JIK F-10 - Föräldramöte 2025-01-13 

Lagföräldrar: Niklas H., Chantal C. (minnesanteckningar) 

Deltagare: Maria H., Mikael J., Hanna L., Sara M., Christian R., Anders 

F., Marcus  L., Börje T. Fredrik J., Tobias W., ledarna Jimmy, Henrik, 

Maja, Johanna.  

1. Ekonomi 

Kvar i lagkassa 13 753 kr (varav 3100 kr till personliga saldo-

spelare) 

Lustgården: ogrässtädning, perioden under våren behöver man 

specificera och planera in för arbetsinsatsen.  

Uppskattade kostnader:  

Under våren 2025:   

Fairplay Cup   : ca 3000 kr 

Avslutning för spelarna : ca 1500 kr 

Under hösten 2025–26: 

Kickoff hösten 2025 : 1500 kr 

Uppstartscup hösten 2025? : ca 15 000 kr 

Gothia 25/26?  : ca 35 000 kr 

Försäljning under februari:  JIK – Ravelli (föreningen) 

Annan försäljning kan behövas under våren för lagkassan inför 

höstens planering med cup eller Gothia.  

Exempel på produkter som lyfts: chips, julblommor /tulpaner 

tulpankungen.se  

Lagföräldrarna undersöker vidare olika förslag som ska bollas 

tillbaka med föräldragrupp.  

2. Gothia: Ledarna/föräldrarna delar sin bild av hur vi och våra barn 

upplevt hösten och Gothia. 

Ledarnas inputs:  



 

 

- Laget har haft roligt och kul på Gothia. De har uttryckt att de vill 

gärna åka igen nästa år dock med önskemål att bo på hotell :-).  

- Pendlandet till och från matcherna har varit tidskrävande men 

har fungerat bra. Det fanns lite tid till vila.  

- Maten på boende var ok, utom första kvällen där matsalen var 

fullsatt och kort om tid i samband med invigningen. Detta 

framfördes till arrangörerna på Gothia av ledarna.  

Inputs från föräldrar:  

- Det hade varit önskvärt inför Gothia att få mer information kring 

planeringen som gällde under Gothia. T.ex. regler kring mobil på 

kvällarna/sängdags. 

 

- Det erbjöds hjälp genom lagföräldrarna för att hjälp som 

avböjdes, men visade sig delvis behövas vilket löste en del för 

laget/ledarna. 

 

- Vid några tillfällen hade det kunnat underlätta för laget att kunna 

skjutsas. Det hade behövts lite planering och bättre 

kommunikation. Även om det inte fanns många föräldrar på plats, 

hade föräldrarna kunnat köra fram och tillbaka någon gång. Det 

hade kunnat lösa att laget hade kunnat komma lite snabbare och få 

lite mer tid till återhämtning/mat eller tid till annat.   

 

3. Hösten har innehållit en hel del seriespel. Ett F10-lag och ett 

gemensamt F10/11-lag. Hur har det funkat? Vad har varit bra och 

vad har varit mindre bra? 

- De flesta tycker att det är roligt att få träna/spela med F-11 och 

får uppleva annat ledarskap och träning ihop.  

 

- Under hösten erbjöds sig Christian att stötta ledarna med 

träningen, men det har varit sporadiskt och oklart när och hur.  

 

4. Våren 2025 

- Fairplay Cup april 2025  

- Lagutveckling, extra stöd i träningar, externa inslag i träningar 

i form av JAS och A-lagsspelare, tematräningar.  



 

 

- Inputs från varje spelare  

Intervju med några frågor med varje spelare kring deras tankar 

kring träning, egen utveckling, behov, kunskap, framtiden.  

Dessa sista punkter kunde inte diskuteras pga tidsbrist men delar av dessa 

berördes under mötet. Några inputs kring dessa inhämtade från 

diskussionerna.  

Ledarna/Maja:  

Det är tänkt att man ska ha mer inslag på träningarna enligt Maja t.ex. 

från faddrarna (A-lagspelare), för inspirations/tema träningar. Dessa 

skulle kommit i december på någon träning, men det blev inställd. Det 

finns plan att bjuda in domare som kommer och förklarar spelet och 

regler vid något tillfälle. Det finns flera olika sådana möjligheter.  

Inputs från föräldrarna:  

Det är viktigt att tjejerna känner att de har roligt i laget, med varandra och 

att de utvecklas och vill fortsätta med innebandy. Det finns en risk att 

tjejer lägger ner sin idrott vid tonåren. Om man känner sig 

understimulerad eller att man inte har tillräckligt med kunskap och 

färdigheter så det blir inte roligt att spela innebandy. Det handlar om att 

stärka deras självförtroende och kunskap som spelare. De förtjänar allt 

stöd som finns att få för att nå dit.  

Det finns mycket kunskap bland lagets föräldrar, genom JIKs JAS, 

akademin och A-lag att hämta in för att stötta ledarna och spelarnas 

utveckling. Det finns också externa inslag att hämta in. Allt för att stötta 

tjejernas utveckling.  

 


